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Interpelujący radny: Jadwiga Stec 

Radna zapytała, kto projektował wejście do Ratusza, te piękne czerwone dodatki, dywan i 

cały wystrój. Przyznała, że czerwień bardzo przyciąga uwagę, ale kilka kroków dalej 

kontrastuje z czernią i brudem. Stwierdziła, że Ratusz jest zaniedbany, a najbardziej widać to 

w głębi korytarzy. Zwróciła uwagę, że komentują to także klienci Urzędu Miejskiego.  
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